

山西蓝焰控股股份有限公司 2022年第三季度报告

Table with 5 columns: Item, This Period, Compared to Previous Period, First Three Months of This Year, and Compared to Same Period Last Year. Rows include Revenue, Profit, and various financial indicators.

归属于上市公司股东的净利润同比增长主要受天然气市场价格走强和公司增产增产影响,煤炭气销量增加,且归属于上市公司股东的净利润同比增长主要受煤炭气销量增加,综合售价、营业收入同比增长均稳步提升;同时公司新取得并确认的煤层气补贴大幅增加。

Table with 5 columns: Item, This Period, Compared to Previous Period, First Three Months of This Year, and Compared to Same Period Last Year. Rows include Total Assets, Liabilities, and Equity.

归属于上市公司股东的净利润同比增长主要受天然气市场价格走强和公司增产增产影响,煤炭气销量增加,且归属于上市公司股东的净利润同比增长主要受煤炭气销量增加,综合售价、营业收入同比增长均稳步提升;同时公司新取得并确认的煤层气补贴大幅增加。

Table with 5 columns: Item, This Period, Compared to Previous Period, First Three Months of This Year, and Compared to Same Period Last Year. Rows include Total Assets, Liabilities, and Equity. Includes a section for 'Other non-current assets and liabilities'.

二、股东信息 (一) 普通股股东总数和表决权恢复的优先股股东数量及前十名股东持股情况表

Table with 5 columns: Shareholder Name, Shareholding Percentage, Shareholding Status, Shareholding Type, and Shareholding Status. Lists major shareholders like Shanxi Blue Flame Holding Co., Ltd.

Table with 5 columns: Shareholder Name, Shareholding Percentage, Shareholding Status, Shareholding Type, and Shareholding Status. Lists other shareholders like Shanxi Blue Flame Holding Co., Ltd.

Table with 5 columns: Shareholder Name, Shareholding Percentage, Shareholding Status, Shareholding Type, and Shareholding Status. Lists other shareholders like Shanxi Blue Flame Holding Co., Ltd.

Table with 5 columns: Item, 2022年9月30日, and 2022年1月1日. Rows include Total Assets, Liabilities, and Equity.

Table with 5 columns: Item, 2022年9月30日, and 2022年1月1日. Rows include Total Assets, Liabilities, and Equity.

Table with 5 columns: Item, 2022年9月30日, and 2022年1月1日. Rows include Total Assets, Liabilities, and Equity.

Table with 5 columns: Item, 2022年9月30日, and 2022年1月1日. Rows include Total Assets, Liabilities, and Equity.

Table with 5 columns: Item, 2022年9月30日, and 2022年1月1日. Rows include Total Assets, Liabilities, and Equity.

三、债券发行和转股情况

Table with 5 columns: Item, This Period, Compared to Previous Period, First Three Months of This Year, and Compared to Same Period Last Year. Rows include Revenue, Profit, and various financial indicators.

Table with 5 columns: Item, This Period, Compared to Previous Period, First Three Months of This Year, and Compared to Same Period Last Year. Rows include Revenue, Profit, and various financial indicators.

Table with 5 columns: Item, This Period, Compared to Previous Period, First Three Months of This Year, and Compared to Same Period Last Year. Rows include Revenue, Profit, and various financial indicators.

Table with 5 columns: Item, This Period, Compared to Previous Period, First Three Months of This Year, and Compared to Same Period Last Year. Rows include Revenue, Profit, and various financial indicators.

Table with 5 columns: Item, This Period, Compared to Previous Period, First Three Months of This Year, and Compared to Same Period Last Year. Rows include Revenue, Profit, and various financial indicators.

Table with 5 columns: Item, This Period, Compared to Previous Period, First Three Months of This Year, and Compared to Same Period Last Year. Rows include Revenue, Profit, and various financial indicators.

Table with 5 columns: Item, This Period, Compared to Previous Period, First Three Months of This Year, and Compared to Same Period Last Year. Rows include Revenue, Profit, and various financial indicators.

Table with 5 columns: Item, This Period, Compared to Previous Period, First Three Months of This Year, and Compared to Same Period Last Year. Rows include Revenue, Profit, and various financial indicators.

四、债券发行和转股情况

Table with 5 columns: Item, This Period, Compared to Previous Period, First Three Months of This Year, and Compared to Same Period Last Year. Rows include Revenue, Profit, and various financial indicators.

Table with 5 columns: Item, This Period, Compared to Previous Period, First Three Months of This Year, and Compared to Same Period Last Year. Rows include Revenue, Profit, and various financial indicators.

Table with 5 columns: Item, This Period, Compared to Previous Period, First Three Months of This Year, and Compared to Same Period Last Year. Rows include Revenue, Profit, and various financial indicators.

Table with 5 columns: Item, This Period, Compared to Previous Period, First Three Months of This Year, and Compared to Same Period Last Year. Rows include Revenue, Profit, and various financial indicators.

Table with 5 columns: Item, This Period, Compared to Previous Period, First Three Months of This Year, and Compared to Same Period Last Year. Rows include Revenue, Profit, and various financial indicators.

Table with 5 columns: Item, This Period, Compared to Previous Period, First Three Months of This Year, and Compared to Same Period Last Year. Rows include Revenue, Profit, and various financial indicators.

Table with 5 columns: Item, This Period, Compared to Previous Period, First Three Months of This Year, and Compared to Same Period Last Year. Rows include Revenue, Profit, and various financial indicators.

Table with 5 columns: Item, This Period, Compared to Previous Period, First Three Months of This Year, and Compared to Same Period Last Year. Rows include Revenue, Profit, and various financial indicators.

华夏银行股份有限公司 非公开发行A股股票发行结果暨股份变动公告

华夏银行股份有限公司(以下简称“华夏银行”)于2022年10月18日在中国证券登记结算有限责任公司上海分公司办理了非公开发行A股股票发行结果暨股份变动公告。

中信建投证券股份有限公司 2022年9月30日

Table with 5 columns: Item, 2022年9月30日, and 2022年1月1日. Rows include Total Assets, Liabilities, and Equity.

中信建投证券股份有限公司 2022年9月30日

Table with 5 columns: Item, 2022年9月30日, and 2022年1月1日. Rows include Total Assets, Liabilities, and Equity.

中信建投证券股份有限公司 2022年9月30日

Table with 5 columns: Item, 2022年9月30日, and 2022年1月1日. Rows include Total Assets, Liabilities, and Equity.

兴业银行股份有限公司 关于股东增持股份进展的公告

兴业银行股份有限公司(以下简称“兴业银行”)于2022年10月18日在中国证券登记结算有限责任公司上海分公司办理了非公开发行A股股票发行结果暨股份变动公告。

中信建投证券股份有限公司 2022年9月30日

Table with 5 columns: Item, 2022年9月30日, and 2022年1月1日. Rows include Total Assets, Liabilities, and Equity.

中信建投证券股份有限公司 2022年9月30日

Table with 5 columns: Item, 2022年9月30日, and 2022年1月1日. Rows include Total Assets, Liabilities, and Equity.

中信建投证券股份有限公司 2022年9月30日

Table with 5 columns: Item, 2022年9月30日, and 2022年1月1日. Rows include Total Assets, Liabilities, and Equity.

中国农业银行股份有限公 关于全资子公司农银理财有限责任公司 获准筹建合管理理公司的公告

中国农业银行股份有限公司(以下简称“农业银行”)于2022年10月18日在中国证券登记结算有限责任公司上海分公司办理了非公开发行A股股票发行结果暨股份变动公告。

中信建投证券股份有限公司 2022年9月30日

Table with 5 columns: Item, 2022年9月30日, and 2022年1月1日. Rows include Total Assets, Liabilities, and Equity.

中信建投证券股份有限公司 2022年9月30日

Table with 5 columns: Item, 2022年9月30日, and 2022年1月1日. Rows include Total Assets, Liabilities, and Equity.

中信建投证券股份有限公司 2022年9月30日

Table with 5 columns: Item, 2022年9月30日, and 2022年1月1日. Rows include Total Assets, Liabilities, and Equity.

中国人寿保险股份有限公司 关于总裁任职资格获中国银保监会核准的公告

中国人寿保险股份有限公司(以下简称“中国人寿”)于2022年10月18日在中国证券登记结算有限责任公司上海分公司办理了非公开发行A股股票发行结果暨股份变动公告。

中信建投证券股份有限公司 2022年9月30日

Table with 5 columns: Item, 2022年9月30日, and 2022年1月1日. Rows include Total Assets, Liabilities, and Equity.

中信建投证券股份有限公司 2022年9月30日

Table with 5 columns: Item, 2022年9月30日, and 2022年1月1日. Rows include Total Assets, Liabilities, and Equity.

中信建投证券股份有限公司 2022年9月30日

Table with 5 columns: Item, 2022年9月30日, and 2022年1月1日. Rows include Total Assets, Liabilities, and Equity.

瀚蓝环境股份有限公司 2022年度第七期超短期融资券发行结果公告

瀚蓝环境股份有限公司(以下简称“瀚蓝环境”)于2022年10月18日在中国证券登记结算有限责任公司上海分公司办理了非公开发行A股股票发行结果暨股份变动公告。

中信建投证券股份有限公司 2022年9月30日

Table with 5 columns: Item, 2022年9月30日, and 2022年1月1日. Rows include Total Assets, Liabilities, and Equity.

中信建投证券股份有限公司 2022年9月30日

Table with 5 columns: Item, 2022年9月30日, and 2022年1月1日. Rows include Total Assets, Liabilities, and Equity.

中信建投证券股份有限公司 2022年9月30日

Table with 5 columns: Item, 2022年9月30日, and 2022年1月1日. Rows include Total Assets, Liabilities, and Equity.